



Mr Andrew Au

Chairman
Citibank (China) Co., Ltd
Chief Executive Officer
Citi China

Andrew Au is Chairman of Citibank (China) Co., Ltd. and Chief Executive Officer of Citi in the People's Republic of China. He has direct responsibilities for management of Citi's businesses, investments and infrastructure in China. He is based in Shanghai.

Prior to his current role, Mr. Au held the position of Regional Head of Commercial Banking, Asia Pacific, to which he was appointed in September 2005. In this role, he had responsibility for the build-out of Citi's commercial banking business in the region, including the significant expansion of the business in the China and India markets and its entry into the Indonesian market. In April 2007, his management responsibility further expanded to include the subsidiaries of all multinational corporations across the Asia Pacific region.

Mr. Au joined Citi in Hong Kong in 1984. He subsequently worked with Citi in Hong Kong in a range of areas, including relationship management, securities services, loan syndication and asset management. In 1997, he transferred to London in a regional risk management role that encompassed Central & Eastern Europe, Middle East, Africa and the Indian Subcontinent. He was appointed a Senior Credit Officer in 1998.

In 2000 Mr. Au became the Corporate Banking Head for Citi in Thailand. In 2002, he was appointed Citi Country Officer for New Zealand, based in Auckland. In August 2003, he returned to Hong Kong to become Citi's Regional Trade Head, Asia-Pacific.

Mr. Au is a native of Hong Kong. He graduated from University of Western Ontario in Canada.



歐兆倫

花旗銀行(中國)有限公司董事長
花旗中國首席執行官

歐兆倫為花旗銀行(中國)有限公司董事長、花旗中國首席執行官，他負責管理花旗集團在中國的各項業務、投資和基礎設施。歐兆倫在上海工作。

此前歐兆倫於2005年9月起擔任花旗亞太區商業銀行業務主管，負責該業務集團在亞太區的發展和建設，其中包括在中國和印度兩大市場的大力擴張和進入印尼市場。2007年4月，歐兆倫的職責進一步拓展至管理全球領先跨國企業在亞洲分支機構的金融業務。

歐兆倫於1984年加入花旗銀行香港，此後在花旗香港的多個部門皆有過工作經驗，包括客戶關係管理，證券業務，銀團貸款以及資產管理業務等。1997年，他被調派至位於倫敦的區域風險控制部門，負責管理中歐、東歐、中東、非洲以及印度次大陸等幾個區域的相關業務。1998年，他升任花旗高級信貸官。

2000年，歐兆倫重回亞太地區，任職花旗泰國企業銀行業務主管。2002年，他又出任花旗新西蘭業務的總負責人。在2003年8月，他再度回到香港，任職花旗集團亞太區貿易主管。

歐兆倫是香港人，他畢業於加拿大的西安大略大學。